



RIDING MOUNTAIN

NATIONAL PARK OF CANADA

PARC NATIONAL DU CANADA DU

MONT- RIDING



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada

At Riding Mountain you can hike under towering white spruce and walk through knee-high prairie meadows. You can travel across a rolling, forested plain dotted with lakes and streams and explore the steep fern-filled gorges of the Manitoba escarpment. Riding Mountain has it all—a Victorian-style, full-service resort on the edge of a wilderness sanctuary. Open year round. Seasonal services. Reservations.

- Go to the Visitor Centre.
- Explore scenic roads. See moose, elk and bears.
- Discover the birding hot spot.
- Bicycle, hike, camp, golf, picnic.
- Enjoy fine restaurants and unique stores.

Riding Mountain National Park of Canada

Wasagaming, Manitoba ROJ 2H0

Telephone: 204-848-7275

Fax: 204-848-2596

TTY: 1-866-787-6221

www.pc.gc.ca/riding

E-mail: rmnp.info@pc.gc.ca

Au Mont-Riding, vous pouvez faire une randonnée sous des épinettes géantes et traverser des prés où l'herbe est à la hauteur de vos genoux. Vous traverserez une plaine légèrement ondulée, peuplée d'arbres et parsemée de lacs et de cours d'eau ou explorerez les ravins abrupts et tapissés de fougères de l'escarpement du Manitoba. Le Mont-Riding offre vraiment tout, jusqu'à un centre de villégiature complet de style victorien en bordure d'un sanctuaire sauvage. Ouvert toute l'année. Services saisonniers. Réservations.

- Visite du centre d'accueil.
- Promenades sur des routes panoramiques : vous verrez peut-être un orignal ou un wapiti.
- Haut-lieu de l'observation des oiseaux.
- Cyclisme, randonnée pédestre, camping, golf, pique-nique.
- Excellents restaurants et magasins uniques en leur genre.

Parc national du Canada du Mont-Riding

Wasagaming, Manitoba ROJ 2H0

Téléphone : 204-848-7272

Télocopieur : 204-848-2596

ATS : 1-866-787-6221

www.pc.gc.ca/riding

Courriel : rmnp.info@pc.gc.ca

